
                            
SKOLEBESTYRELSEN 

Fællesskolen Bevtoft - Over Jerstal 

 

Skolebestyrelsesmøde  

Torsdag den 23. januar kl. 19.00-21.00 
 Bevtoft 

 
     

Referat.  
 

Fraværende:  Anette og Mona 

 

 

1. Godkendelse af referat. 

Det blev godkendt. 

 

 

2. Nyt fra elevrådet (Katja og Lukas fra Bevtoft) 

Har holdt julebanko med stor succes. 

Har også startet en bod op, der har åbent om fredagen og tanke om en snackbar. 

Holdt en mobilfri uge i november, haft tanker om, at afprøve det igen i en måned. 

Har været til kommunalt elevråd, hvor emnet var trivsel og mobning. Lukas er valgt 

ind i et udvalg, der skal arbejde på at forbedre trivslen på skolerne 

Har også startet legepatrulje op og har tanker om en filmklub. 

Ønsker om flere ting til legepladsen og større fodboldmål 

 

 

3. Orientering om det pædagogiske tilbud i SFO. 

- Martin fortæller om SFO. 

Der er pt 73 elever tilmeldt i sfo’en. 27 i Bevtoft og 46 i Over Jerstal. 

Vi vil gerne udvikle børnenes personlige og sociale kompetencer. 

Vi lægger vægt på, at børnene indgår i forskellige fællesskaber. 

Det skal være et fristed, hvor der ikke er så mange forpligtigelser, men mulighed for 

at være sammen, at lege og lave mange slags aktiviteter. 

Vigtig at de voksne er rollemodeller. 

Der er en ugentlig maddag og frugt/lille måltid hver dag. 

Kunne være rart med endnu flere børn 

Der er planlagt en hyttetur i uge 22 med en enkelt overnatning for børnene i SFO 

Forældrene oplever, at der er en god stemning i SFO, og børnene trives. 

 

 

4. Beslutning vedr. kørselsudfordring i forbindelse med afkortning af skoledagen. 

- Orientering om udfordring samt mulige løsninger 

- Beslutning samt det videre forløb 

Fra skolebestyrelsesmødet i december, blev følgende fremlagt: 

I forbindelse med afkortning af skoledagen i Børneuniverset fra den 1. august 2019 

opstod der udfordringer med hjemtransporten 3 gange om ugen, hvor skolen slutter 

kl. 13.15, da der ingen hjemtransport er med Syd trafik før kl. 14.00. Udfordringen 

gælder for de børn, der ikke er tilmeldt SFO, og det drejer sig om 3 børn i Over Jer-

stal og 10 børn i Bevtoft. Skolebestyrelsen besluttede at sætte en taxa bus ind som 

hjemtransport som en midlertidig ordning, der er finansieret af skolen. Skolen har 

efterfølgende søgt om at få indsat en ekstra rute kl. 13.15 ved Haderslev kommune, 

men har fået afslag på henvendelsen. 

I budgettet for 2020 er der afsat midler til minimumstimetallet i Børneuniverset, som 
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er på 27 lektioner, hvor vi i 2019 har fået midler til 30 lektioner. Til gengæld får 

SFO tilført flere midler til den længere åbningstid. 

Det er utilfredsstillende med manglende hjemtransport kl. 13.15, da det stiller os 

ringere i forhold til den nedsatte skoledag, men der er enighed om, at det ikke er 

holdbart at fortsætte med en taxaordning, der koster skolen ca. 90.000- 100.000 kr. 

på årsbasis. Det vil være hensigtsmæssigt at varsle forældrene og lade det være op 

til dem, om de ønsker en midlertidig, gratis pasning i SFO fra kl. 13.15-14.00/14.15 

eller et fast tilbud i SFO. Varslingen kan gå til påskeferien. 

 

Det blev aftalt, at der skulle iværksættes en proces med inddragelse af SFO samt en 

nærmere undersøgelse af antallet af børn, som ikke er kørselsberettiget og ikke går i 

SFO for at kvalificere en endelig beslutning. 

 

Beslutning: 

Det blev aftalt, at taxaordningen skal stoppe den 1. marts, da det skønnes, at ord-

ningen er for dyr. Forældrene til de berørte børn varsles snarest.  

 

 

5. Orientering omkring resultatet af kortlægning T3 

- Præsentation af kortlægning T3 samt udviklingen fra T1 til T3. 

- Åben drøftelse 

- Udviklingsområder fremadrettet. 

 

Ledelsen er godt tilfreds med resultatet. God udvikling fra T1 til T3 

Vigtigt med en stadig opmærksomhed på ”Social isolation”, hvilke også er en proble-

matik, hvor der er øget fokus på landsplan. 

Bestyrelsen udtrykker, at det er dejligt at se, at forskellige indsatsområder på skolen 

har givet resultat. 

 

 

6. Regnskab for budget 2019. (Bilag) 

- Orientering om det afsluttede regnskab for budget 2019. 

Orienteret. 

     Skolen slutter med et overskud på 19.500 og SFO på 141.000 kr. 

 

 

7. Drøftelse af skolens økonomiske resurser 2020. 

- Præsentation af skolens resurser for 2020 

- Åben drøftelse af prioritering af resurser. 

Drøftelsen blev udskudt til næste møde 

 

 

8. Meddelelser 

- Indskrivning skolestarter 

- Ansættelse vikar 

Pt. 22 til Over Jerstal og 7 til Bevtoft 

Birthe Moldt, uddannet lærer, er ansat som tidsbegrænset vikar ind til sommerferien 

i stillingen for Bent Beim, der er gået på pension. 

 

 

9. Eventuelt 

Det var en rigtig fin afslutning for Bent Beim på skolen 

Obs på, at skolepatruljen skal være lidt længere tid ude om morgenen i Bevtoft 

 

 

Mvh. Kirsten Hjort Kloster, Lisbeth Søkilde, Martin Ottsen og Susanne Rex Jensen. 

 

Referent 

Bent Syðradal Lund 

 
 


